
Technische vraag

Zaaknr.: 14320-2023 /

Technische vraag aan: Lisette de Ruijter

Onderwerp: Raadsinformatiebrief nr. 417, inzake de doorgaande fietspaden in 
natuurgebied de Maashorst
De fractie UdenPlusLanderd heeft de volgende vragen:

1.  Is dit fietspadenproject, zoals beschreven in de Raadsinformatiebrief nr. 417, om 
advies voorgelegd aan de Gebruikersraad voor Natuurgebied de Maashorst?  Zo 
ja, wat is hun advies? Zo neen, waarom niet?

2. Wat zijn de totale kosten van dit project?
3. Wat is de financiële bijdrage in dit project van Staatsbosbeheer?
4. Staatsbosbeheer is "grotendeels eigenaar van de fietspaden", zo staat in de 

Raadsinformatiebrief. Kunt U in een overzichtelijke kaart aangeven welke delen in 
meters eigendom zijn van Staatsbosbeheer en welke delen in meters van de 
gemeente?

5. Kunt U, om te komen tot een totale beeldvorming, op deze kaart aangeven welke 
deel van de fietspaden het betreft tussen Schaijk en Uden, zijnde de as van noord 
naar zuid, en welke deel het betreft tussen Zeeland en Nistelrode, de as van Oost 
naar West? 

Ondertekening:

Datum indiening : 29-3-2023

Fractie : UdenPlusLanderd

Naam indiener : Harry van Tiel



Antwoord op technische vraag
Antwoord door: Lisette de Ruijter 

Datum: 6-4-2023

Vraag:
1.  Is dit fietspadenproject, zoals beschreven in de Raadsinformatiebrief nr. 417, 

om advies voorgelegd aan de Gebruikersraad voor Natuurgebied de 
Maashorst?  Zo ja, wat is hun advies? Zo neen, waarom niet?

Antwoord:
Zaken worden voorgelegd aan de Raad van advies en Gebruikersraad wanneer het 
gaat om een concreet project. Op dit moment is onderzocht is of de motie 
uitvoerbaar is. Aangezien Staatsbosbeheer niet akkoord gaat met een verbreding 
met asfalt, acht het college de motie in huidige vorm niet uitvoerbaar. Het college 
heeft vervolgens bekeken hoe een verbreding van de fietspaden dan wel mogelijk 
zou zijn. Dit is alleen mogelijk met een halfverharding. Daarvoor moet eerst de 
financiering worden geregeld. Omdat het gaat om een offerte in de kadernota zal de 
raad een brede afweging moeten maken, waarbij het niet zeker is of het budget zal 
worden toegekend. Het voorstel is niet aan de gebruikersraad voorgelegd, omdat er 
onvoldoende concreetheid én zekerheid is over de doorgang.

Vraag:
2. Wat zijn de totale kosten van dit project?

Antwoord:
De kosten voor vervanging en verbreding van de fietspaden met halfverharding zijn 
geraamd op circa 5,5 ton.

Vraag:
3. Wat is de financiële bijdrage in dit project van Staatsbosbeheer?

Antwoord:
Staatsbosbeheer draagt niet financieel bij. Het project is een gemeentelijke wens. 
Wat Staatsbosbeheer betreft, blijft de huidige situatie gehandhaafd.

Vraag:
4. Staatsbosbeheer is "grotendeels eigenaar van de fietspaden", zo staat in de 

Raadsinformatiebrief. Kunt U in een overzichtelijke kaart aangeven welke 
delen in meters eigendom zijn van Staatsbosbeheer en welke delen in meters 
van de gemeente?



Antwoord:
Centraal in het gebied heeft Staatsbosbeheer ongeveer 2800 meter fietspad in 
eigendom. Gemeente Maashorst heeft aan de kant van Schaijk ongeveer 1600 
meter van de Udensedreef in eigendom en aan de kant van Uden ruim 1100 meter.

Vraag:
5. Kunt U, om te komen tot een totale beeldvorming, op deze kaart aangeven 

welke deel van de fietspaden het betreft tussen Schaijk en Uden, zijnde de as 
van noord naar zuid, en welke deel het betreft tussen Zeeland en Nistelrode, 
de as van Oost naar West? 

Antwoord:
De te verbreden as Zeeland-Nistelrode heeft een lengte van ruim 1,6 km in 
eigendom van Staatsbosbeheer. De as Schaijk-Uden heeft een lengte van circa 3,9 
km en is eigendom van Staatsbosbeheer en Gemeente Maashorst.


